

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum: 2021-11-02
Plats: Orrliden
Närvarande: Pär Eriksson
Micael Peterson
Maria Larsson
Satu Verlinna
Roger Gill
Sonja Andersson
Joakim Wallgren
Ulf Pettersson

Ej närvarande: Nina Lindström, Ulrica Kårefjärd

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2021-10-05, till handlingarna.

3. Läget på Orrliden

- a. *Från förra mötet*
Källsortering, Ulf och Maria kommer på tisdag 17/11 kl. 10:00 träffa representanter från EEM för att diskutera källsortering på Orrlidens IP. Vaktmästare Thomas har blivit tilldelad sin arbetsbeskrivning/att göra lista av Roger. Thomas ska också enligt gemensam överenskommelse gå ner på 10 timmars arbete i veckan fram till 1 april 2022.
Maria meddelade att kultur & fritidsförvaltningen på Eskilstuna Kommun har tagit med avbytarbås till 9-manna planen på vår önskelista. Därmed kan det vara så att kommunen står för dem.
Eskilstuna kommun har genom AMA satt upp sarger under staketet runt konstgräsplanerna för att minska att granulat kommer ut utanför planerna vid framförallt plogning.
Tvättstugan väntar på material, bland annat en bänk innan den kan färdigställas.
- b. *Framtid Orrliden*
Arbetsgruppen har haft ett första möte och de håller på att skapa ett Google-drivedokument som ska skickas ut till medlemmar samt skogstorpsbor där förslag kommer mottagas. Det har bland annat önskats padelbana, lekplats och ute-gym tidigare.

4. Summering av läget i fotbollsverksamheten

- a. *Fotbollsavslutning söndag 31 oktober*
Beskrivs som succé. Maria uppskattar antalet deltagare till mellan 300-400st. Det var sedvanlig prisutdelning, fika med korb och bröd och tävling på slutet. Lagen fick önska egen musik till pris-mottagningen och tävlingen "närmast

mittpunkten" på slutet var väldigt uppskattad, där tennisbollarna såldes slut fort.

- b. *Avstämning Ungdomsverksamheten*
Enkät ska komma ut till ungdomsledarna där de får utvärdera säsongen. Flaggades för eventuell personalbrist i något lag.
- c. *Arrangemang av Cup 2022*
En projektgrupp har börjat jobba med frågan. Består i dagsläget av Claes, Patrik, Peter och Satu. Ett nytt möte ska ske i mitten på november, det gamla cup-upplägget ska undersökas för att underlätta framtida arbete.
- d. *Seniorverksamheten, läget och inför säsongen 2022*
Satu och Ulf ska träffa ledarteamen för respektive seniorlag kommande vecka. De båda lagen tränar för tillfället och går på vinteruppehåll inom några veckor.
- e. *Träff med respektive tränarteam seniorer*
Svar i föregående fråga.

5. Ekonomi – lägesrapport

- a. *Ekonomistyrning beslut*
Ekonomi följer budget. Ca -130tkr back intäkter kontra utgifter, men det är budgeterat sedan tidigare bland annat på grund av ca -200tkr i investeringar. Roger informerar om att föreningen har sökt bidrag för coronastöd kopplat till missade utgifter i samband med midsommarfirande om -25tkr. Bidrag har också sökts hos kommunen om -60tkr
- b. *Läget januari-oktober*
Mestadels utgifter kommande tiden med lön till Maria och Thomas.
- c. *Fonderna*
Fonderna är sålda, de tappade ca -18tkr i värde innan försäljning men gjorde totalt ca -80tkr vinst.
- d. *Avtal kommunen*
Avtal med Eskilstuna kommun 2022 ej klart, fördelningen ej klar inom kommunen.
- e. *Bingolotto 23 oktober*
Bingolottorna är sålda och det gick bra. 500st lotter beställdes och Maria beställde därefter 100st till, återlämnade 18st. Försäljningen gick bra med 2 lotter per spelare och nästan alla sålde slut.

6. Strategiska frågor

- a. *Årshjul och översiktlig planering*
Arbetsgruppen har vart vilande men ämnar komma igång, Ullis ska ha möte med Maria.
- b. *Inför 13 november*
Dagordning kommer komma ut i veckan av Pär. Fokus på nästa säsong. medlemmarnas åsikter ska fångas upp.

7. Rapporter och inbjudningar

- a. *Kansliet aktuella frågor*
Maria ska anmäla sig till en utbildning för föreningsanställda som arrangeras av RF-SISU Sörmland, Kommunen och EIS.
Styrdonen till lamporna till 9-mannaplan ska lagas nästa vecka.
Skåp till planbelysningen upptäcktes vara uppbrutet under helgen samt att en

ruta var krossad på anläggningen.

Maria berättar att Rekarne Girls Cup som arrangerades på Orrliden hade haft en kaotisk parkeringssituation. Hädanefter kommer krav på framtida cuparrangemang både för Skogstorp GOIF och andra föreningar att kräva P-vakter. Maria har varit i kontakt med kommunen angående P-skyltar men får dålig respons.

Inbjudan från EEM att kolla informationsfilmen, styrelsen ska kolla filmen på planeringsdagen lördagen 13 november.

Kommer komma inbjudningar från förbundet till olika evenemang och utbildningar.

8. Styrelsemöten hösten 2021

a. Tisdagar 18.00-20.15

2 november, 7 december

Planeringsdag den 13 november

b. Förslag på styrelsemöten våren 2022

1 februari, 1 mars, 5 april, 3 maj och 14 juni

Föreslagna tider godtas av styrelsen.

9. Övriga frågor

Pär ska träffa Jörgen i valberedningen.

Ekonomistyrningspolicyn är klar.

Utrustningspolicyn är nästan klar, ska kompletteras med färgkoder.

Utvärdering vaktmästeri klar.

Ulf föreslår för styrelsen inköp av 2st testcyklar samt ca 20st gummiband för träning och rehabilitering. Vi **beslutar** att godkänna förslaget och Maria köper in gummibanden och beställer testcyklarna.

Ulf föreslår inköp av högre häckar, Maria kollar närmare på det.

Ulf ska prata med ansvariga för skogstorps gym för att diskutera eventuell sponsring/erbjudande.

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- xx

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Joakim Wallgren

Pär Eriksson